

Translation English Version

## **APPOINTMENT OF THE PERMANENT TECHNICAL SECRETARY OF MENBO**

In accordance with Article 25 of the Statutes of The *Mediterranean Network of Basin Organizations (MENBO)*, signed by the members of the Network on 10 November 2003, stating that “*The Associated Body of the Secretariat will appoint the natural person whom will represent the Association and participate in the meetings of both the Bureau and the General Assembly*”, I hereby nominate

Mr. MIGUEL POLO CEBELLÁN

as Permanent Technical Secretary of MENBO, by the power vested in the Presidency of the Júcar River Basin Authority by the above-mentioned Article, as the associated body holder of the Permanent Technical Secretariat of MENBO.

Manuel Alcalde Sánchez  
President of the Júcar River Basin Authority  
Valencia, 24<sup>th</sup> February 2020

-----  
Traduction version française

## **NOMINATION DU SECRETAIRE TECHNIQUE PERMANENT DE LA REMOB**

Conformément aux dispositions de l'article 25 des Statuts du *Réseau Méditerranéen des Organismes de Bassin (REMOB)*, signé par les membres du Réseau le 10 novembre 2003, établissant que « *L'Organisme associé du Secrétariat désignera la personne physique qui représentera et participera aux réunions tant du Bureau que de l'Assemblée Générale* », par la présente, je désigne

M. MIGUEL POLO CEBELLÁN

en tant que Secrétaire Technique Permanent du REMOB, en vertu du pouvoir conféré à la Présidence de la Confédération Hydrographique du Júcar par l'article cité ci-dessus, en tant qu'organisme associé du Secrétariat Technique Permanent du REMOB.

Manuel Alcalde Sánchez  
Président de la Confédération Hydrographique du Júcar  
Valencia, le 24 février 2020